
Beretning fra Opdrætterudvalget 2017

Medlemmer i Opdrætterudvalget i 2017 var: Anette Larsen (Sekretær), Anne-Marie Jersin, Susanne Jensen 

og Randi Pedersen (Formand).

Det første årsbrev (data fra 2014) for flat er lagt op på racens hjemmeside, så medlemmerne kan byde ind 

med kommentarer på form og indhold. Kom endelig med jeres kommentarer og gode ideer. Det tager vi 

gerne imod. Brevet for 2015 forventes også at være publiceret på hjemmesiden inden datoen for årsmødets

afholdelse.

Vores næste opgave bliver at få samlet de to dokumenter fra 2016 og 2017 og få dem offentliggjort på 

hjemmesiden, så vi allerede nu kan begynde at sammenligne de forskellige data fra årene, der er gået. Der 

er en del datahåndtering i forbindelse med produktionen af brevene, så vi vil meget gerne høre fra 

medlemmerne om det er information der er relevant og om informationen er gjort lettere tilgængelig i den 

form de har fået. Det er stadig målet, at dokumentet udkommer på årlig basis på racens hjemmeside. 

Jeg vil slutte med at sige udvalgets medlemmer en stor tak for et godt og konstruktivt samarbejde i 2017. 

Jeg ser frem til at fortsætte arbejdet i 2018.

På udvalgets vegne

Randi Pedersen, Formand.


